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(relacja na żywo, przepraszam za błędy i chaotyczność - brak umiejętności pisania na tablecie -
pełna relacja juz jutro)

  

Od życzeń dla Przewodniczącej rozpoczęła siię 17 sesja Rady Miejskiej. Wnioski do porządku
obrad zgłosił burmistrz oraz p. Barbara Hawryluk. Porządek obrad został przyjęty 11 głosami
przy 3 wstrzymujących. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.

  

{mp3}17sesja2015_porzadek{/mp3}

  

  

  

Sprawozdanie z prac między sesjami złożył Burmistrz. Mówił między innymi o spotkaniu w
Siedlcach oraz o konkursie antyalkoholowym, który odbył się w dniu 15 grudnia w MGOK  w
Mordach. W dniu 17 grudnia odbyło się spotkanie w Ministerstwie Rolnictwa w Warszawie.
Uczestniczył w nim burmistrz i dwóch radnych. W dniu 18 odbyła się wigilia radnych.

  

Burmistrz poinformował radnych o spotkaniach wigilijnych w których uczestniczył. 

  

Rok gmina kończy bez kredytów z małą nadwyżką. Burmistrz mówił również o planowanych
inwestycjach drogowych realizowanych wspólnie ze Starostwem Powiatowym w Siedlcach.

  

{mp3}17sesja2015_burmistrz1{/mp3}
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Przewodnicząca Rady podsumowała pracę Rady. Pionformowała, że istnieje porozumienie
między radnymi.

  

Interpelacji i zapytań nie było.

  

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej złożyła przewodnicząca Katarzyna Kotowska. Kontrola
w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury. Był bardzo szeroki zakres.  Szczegóły kontroli w
protokole (nie czytano na sesji).

  

Grażyna Drabarek pionformowała o pracach komisji oświaty.

  

Mirosław Romanowski poinformował o pracy komisji budżetu i finansów.

  

{mp3}17sesja2015_komisje{/mp3}

  

  

  

I. Uchwały

  

a. Zawarcie porozumienia z powiatem siedleckim. Przewodnicząca Rady zaproponowała by nie
czytać treści uchwał jako, że radni uchwały otrzymują. Nie spotkało się to z pozytywną reakcją
radnych stąd uchwały czytano. Uwagę do numeracji uchwał złożyła radna Hawryluk. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

  

 2 / 7



17 sesja

Wpisany przez j.boro
wtorek, 29 grudnia 2015 12:00

Po tej części sesji przewodnicząca ogłosiła 10 minutową przerwę.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala1{/mp3}

  

  

  

Po przerwie.

  

b. Podjęto uchwałę o zmianach w budżecie miasta i gminy na 2015 rok.  Uchwałę przyjęto przy
jednym głosie przeciwnym.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala2{/mp3}

  

  

  

c. Uchwała o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2016-2025. Przewodnicząca odczytała
uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej.Jest ona pozytywna. Uchwała podjęta przy dwóch
głosach wstrzymujących.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala3{/mp3}
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d. Uchwała w sprawie budżetu gminy na 2016 rok.

  

 Przewodnicząca odcztała opinię RIO. Opinia jest pozytywna. Założono deficyt budżetowy w
wysokości ok.  1 mln 500 tys. zł. Budżet gminy po stronie dochodów 15 819 000 zł, wydatki 17
415 000 zł.

  

Wyodrębniono fundusz sołecki w wysokości ok.260 tys.zł.

  

Za budżetem głosowało 10 radnych, 4 wstrzymało się a jedna była przeciwna.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala4{/mp3}

  

  

  

e. W sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wgasają z upływem roku. W dyskusji głos
zabrał radny Andrzej Zacharczuk.   Uchwałę podjęto przy 12 głosach, i 3 wstrzymujących.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala5{/mp3}

  

  

  

F. W tym momencie poproszono pana Leszka Konstańczuka by wyjaśnił wątpkiwości, które
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zgłaszała pani Barbara Hawryluk. Stwierdziła ona, że w uchwale są błędy w numeracji dróg.

      

Pomyłkę poprawiono.w tym miejscu głos zabrał radny powiatowy Marek Gorzała. Uchwała w
sprawie zmiany uchwały dotyczącej strategii rozwoju gminy na 2015-2020. Uchwałę podjęto.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala6{/mp3}

  

  

  

G. W sprawie współpracy z organizacjami pozarządowymi. Była to poprawka do uchwały
podjętej w dniu 30 listopada.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala7{/mp3}

  

  

  

H. W sprawie planu  pracy rady. Uchwałę przyjęto.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala8{/mp3}
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I. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego programu profilaktyki alkoholowej na 2016
rok. Głosowanie  po drobnych poprawkach wniiesionych przez Radcę prawnego.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala9{/mp3}

  

  

 j. Uchwała w sprawie gminnego programu przeciwdziałania narkomanii -  15 za.

  

{mp3}17sesja2015_uchwala10{/mp3}

  

  

  

K. Kryteria brane pod uwagę przy naborze  uczniów do szkół na terenie gminy Mordy. (W 6
minucie dyskusji nad projektem tej uchwały nastąpiło małe zakłócenie obrad przez jednego z
mieszkańców )

  

{mp3}17sesja2015_uchwala11{/mp3}

  

  

  

9. Sprawy różne.
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Burmistrz podziękował za wsparcie budżetu gminy i jego uchwalenie.

  

{mp3}17sesja2015_rozne{/mp3}
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